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FLYTEBRYGGE ANLEGG INGØY

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Oddvar Simonsen
181428

Arkiv: P28

Saksnr.:
19118

471r8

Utvalg
Havnestyret
Kommunestyret

Møtedato
12.09.2018
04.10.2018

Havnestvrets innstilling:
l.Kommunestyret vedtar å realisere utvidelse av flytebryggekapasiteten på Ingøy

2. Tota| Prosjektkostnad :

25 o/o mva
Total kostnad inkludert mva

Finansieres slik:
Bruk av fond inntil
Bruk av lån
Total kostnad eks mva
Mva kompensasjon
Totalt hnansiert

Kr.968.000.-
Kr 242000.-
Kr. 1210.000.-

Kr. 338.000.-
Kr 630.000.-
Kr. 968.000.-
Kl 242.000.-
KI 1.210.000.-

3. Kommunestyret vedtar å ta opp Kr .630.000.- i lån

4, Forutsetning for investeringen er at anskaffelsen er kompatibel med andre anlegg i
distriktet.

Dokumenter:

Innledning:

Styret vedtok iMøte den.07 .06.2018 .) Saken avsluttes ogfremmes i neste møte som ny sak
med betegnelse utvidelse av flytebrygge på Ingøy. Sal<sframstillingen er for svak til at den kan

behandles i dette møtet.>

Prosjektet kostnadsberegnet på nytt og i følge ny pris beregning vil prosjektet komme på kr.
860.000.- eks.mva. Kostnadene er beregnet av en leverandør. I tillegg det bli behov for legge

strøm kabel ut til bryggen kostnad ifølge elektro installatør ca. kr. 20.000.- . En utbygging
vil ivareta HMS og sikkerhet for brukerne og være av stor betydning for samfunnet ute på

Ingøy.

Saksutredning:

Havnevesenet har iløpet av vinteren hatt henvendelser fraT flartøy som ønsker fast plass ute

pälngøy dette kommer i tillegg til dagens brukere og sesongfiskere. Pr. dato er det kun e plass

som er ledig. Denne plassen kan kun brukes av mindre ogfartøy med som ikke har større

dybde enn 1m.. Dette ønsket kan ikke havnevesenet innfri pr. dato uten å utvide kapasiteten på
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flytebryggeplasser. Havneplanutvalget har uttalt seg at sikkerhet og HMS for brukene bør

prioriteres i havnedistriktet i henhold til ny havneplan. Under sikkerhet.( Dette er et dokument

som ikke er vedtatt ennå.) Nar en ser på tilstanden til kaien þrivat eid) som brukes kan en

godt forstå behovet for en utvidelse av flytebrygge anlegget. Noe som vil gi en økt inntekt til
Havøysund Havnevesen og øke sikkerheten i Havnedistriktet. Som et tillegg vil dette styrke

samfunnet ute på Ingøy med økt omsetning på butikk og utleie av leiligheter til fiskere i
sesongen. I sin helhet vil dette trygge
Eksistensgrunnlaget til de ffi bedriftene som eksisterer på Ingøy.

Kostnad og inntektsgrunnlaget på utvidelsen av flfebrygge anlegget på Ingøy vil bli slik.
Tilhrrrl fra I (^f levert oo rnnnferf rnerl onnkohlino av strøm fnrswnino

Tilbud på flytebrygger ,utriggere, fortøyninger og strømsøyler levert og montert.
Kr 860.000.- eks Mva

Fremføring av strøm til søylene og oppkobling Arctic Elektro Kr. 20.000.- eks Mva
En samlet kostnad pa Kr. 880.000.- eks mva

Avdrag på lån over 30 år som er avskrivingstid pr. år Kr. 29.3333.-
Kr. 22.000.-Renter kalkulert til 2 .5 % lbudsiett rente) vil minke årlis

Samlede årlise ka kostnader Kr.51.3333

Inntektsgrunnlaget vil se slik ut for investeringen separat

7 fasteplasser inkludert havnevederlag ,A,rlig inntekt 1(r.44.877.- eks mva

i4
Samlet inntekt oå senarat or.år

2 192.- eks
Kr. 72069 eks mva.

Det vil i hovedsak være2 måter å finansiere investeringen.

I Med full Lånefinansiering
2.Yedbruk av fond på Kr. 250.000.-

Alternativ 1.Med full lånefinansiering vil de årlige kapital kostnadene se slik ut:

Avdrag på lån over 30 år som er avskrivingstid pr. år Kr. 29.3333.-
Kr.22.000.-Renter kalkulert til2 5 % lbudsiett rente) vil minke årlis

Samlede årlise kostnader Kr.51.3333.-

Alternativ 2 .Yedbruk av fond med et beløp på kr. 250.000.-

Bruk av fond
Lånefinansiering over 30 år

Avdrag over 30 år det samme som avskrivingstid

Kr.250.000.-
Kr. 630.000.-

Kr. 21.000.-
Kr. 15750.-Renter første år med o/o rente I minsker hvert år)

Årlise kaoitalko
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Etatsiefen/rådmannens yurderilg (også personal- og økonomiske konsekvenser):

Mener at alternativ 2 er den beste finansieringsløsningen.Ved å kombinere bruk av fond og
låneopptak vil en redusere rentekostnadene og årlige avdrag. I tillegg gir dette større rom for
moderniseringer ved behov.

Vedlegg:

Havøysund, den 3 1.08.20 I 8

Oddvar Simonsen
Sektorleder

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann
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NY HAVNEPLAN

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Oddvar Simonsen
171630

Arkiv: P10 &30

Saksnr.:
rurT
15lt7
t2l17
18/18

48/18

Ufvalg
Havnestyret
Havnestyret
Kommunestyret
Havnestyret
Havnestyret
Kommunestyret
Havnestyret
Havnestyret

Møtedato
10.10.2017
20.11.2017
07.12.2017
12.09.2018
06.09.2018
04.10.2018
20.tt.2017
06.09.2018

Havnestyrets innstilling:
Havnestyret vedtar planen slik den er lagt fram. Havnestyret gir arbeidsgruppa fullmakt til
mindre endringer av ikke prinsipiell karakter basert på høringsinnspill som kommer inn.
Dersom det må gjøres vesentlige eller prinsipielle endringer i dokumentet tas dokumentet opp

til ny behandling så snart som mulig og i god tidfør viderebehandling i Kommunestyret.

Behandling/vedtak i Kommunestyret den 07.12.2017 sak 72117

Behandling:
Saken trekkes.

Vedtak:
Saken trekkes.

Dokumenter:

DOK U 171630-2 01.11.2017 RAD/HFK/OSI PlO &30
havnesjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK. NY HA\.TNEPLAN

DOK U 171630-7 13.12.2017 RAD/FSK/LIS Pl0 &30
Havnesjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK - NY HAVNEPLAN

DOK I 171630-8 26.07.2018 RAD/HFK/OSI P10 &30
Arvid Mathisen
HA\TNEPLAN FOR HAVØYSTIND HA\,TNEVESEN MASØY KF -

INNKALLING TIL M;ØTE I STYRINGSGRUPPEN DOK I 171630-11 26.07.2018

RAD/HFK/OSI PIO &30
Børge Johansen

SV: HAVNA SOM SAMFTINNSUTVIKLER MØTE MANDAG 4. DESEMBER
KL. 12.00

DOK I 17t630-12 26.07.2018 RAD/HFK/OSI P10 &30
Arvid Mathisen
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HA\.TNEPLAN - MØTE 4. DESEMBERUTSETTES
DOK r 171630-9 26.07.2018 RAD/HFK/OSI Pl0 &30

Stein Kristiansen
SV: FIAVNEPLAN FOR HAVØYSUND HA\TNEVESEN MÄSØY KF -

INNKALLING TIL }Í4ØTE I STYRINGSGRUPPEN DOK I 171630-10 26.07.2018
RAD/HFK/OSI PlO &30

Arvid Mathisen
HA\TNA SOM SAMFLINNSUTVIKLER l|/{ØTE MANDAG 4. DESEMBER KL.

12.00

DOK I t71630-t3 26.07.2018 RAD/HFK/OSI Pt0 &30
Arvid Mathisen
HA\-TNEPLAN - MØTE I STYRINGSGRUPPA OG MØTE MED

KYSTVERKET
DOK I 17t630-14 26.07.2018 RAD/HFrlosI pl0 &30

Arvid Mathisen
SV: HAVNEPLAN .MØTE I STYRINGSGRUPPA OG MØTE MED

KYSTVERKET DOK I 171630-15 26.07.2018 RAD/HFK/OSI PIO
&30

Arvid Mathisen
HA'r'NEPLAN MÅSØY . MØTEREFERAT NR I

DOK I 171630-16 26.07.2018 RAD/HFK/OSI Pl0 &30
Stein Kristiansen
SV: HAVNEPLAN IT¿ÅSøY - MØTEREFERAT NR I

DOK I 17t630-17 26.07.2018 RAD/r{FK/osI plo &30
Arvid Mathisen
JUSTERT MØTEREFERAT

Innledning:

Havneplanen som ble vedtatt produsert i forbindelse med Prosjektet Havna som
Samfunnsutvikler er nå ferdig stilt Sak 171630 .

Sitat. Havnestyret vedtar å nedsette en arbeidsgruppe som lager etforslag til ny havneplan

for hele havnedistriktet i Måsøy Kommune.
Havnestyretsleder og havnesjefenfarfullmah til åfinne sammensetningen av gruppa, der
denne presenteres på neste havnestyremøte. Det skal dafremlegges en tidsplanfor arbeidet
og når forslag om ny havneplan kanforventes å være klar for behandling i havnestyret.
Til neste havnestyremøte vil det også bli laget et budsjettþr dette arbeidet

Enstemmig vedtatt
Sitat Slutt

Planen vil bli gjennomgått punkt for punkt pämøtet.

Saksutredning:

Dette er et dokument som omhandler utviklingsmuligheter i havnedistriktet. Og skal være en
veiviser for utvikling av samfunnet og havnedistriktet i kommunen. Dette vil også synligjøre
behov for omlegging organisasjonsstruktur og gi en del utfordringer når det gjelder økonomi i
forbindelse med utbygginger og lignende.
Dokumentet kan bli et viktig dokument som omfatter strategi og utvikling innenfor

havnedistriktet
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Etatssiefens/rådmannens vurdering logså personal- og økonomiske konsekvenser):

Dokumentet må gjennomgåes og behandles av styret .Her er det viktig at høringsinspillene
behandles og vurderes på en konekt måte og at eventuelle småjusteringer er full førtlil
behandlingen i kommunestyret i Oktober. Dokumentet kan bli en god rettleder når det gjelder
utvikling av havnedistriktet og Samfunnet i Måsøy Kommune

Vedlegg:

Havøysund, den 30.08.2018

Oddvar Simonsen
Sektorleder

Lill Tordørg Leirbakken
Rådmann
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TILTAKSUTVIKLING FOLKEHELSE - ARBEIDSERFARING FOR UNGDOM,
TRYGG HAVN I MÅSØY

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Fredrik Vikse
t8/469

Arkiv: C14

Saksnr.:
l5l18
471r8
49118

Utvalg
Oppvekstkomiteen
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
20.09.20t8
25.09.2018
04.10.2018

Formannskapets innstilling:
Kommunestyret vedtar at Måsøy kommune går inn i Helsedirektoratets prosjekt
<tiltaksutvikling innen program for folkehelse i kommunene).

Behandling/vedtak i Oppvekstkomiteen den 20.09.2018 sak 15/18

Behandling:
Oppvekstkomiteen fremmet følgende forslag: Siste setning i rådmannens innstilling strykes

Vedtak:
Kommunestyret vedtar atMäsøy kommune går inn i Helsedirektoratets prosjekt
<tiltaksutvikling innen program for folkehelse i kommunene)).

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 25.09.2018 sak 47118

Behandling:
P.g.aat oppvekstkomiteen hadde forskjøvet pämøtet og byttet møtedato, var ikke
oppvekstkomiteens vedtak klar nar sakspapirene til formannskapsmøtet ble sendt ut.
Behandling og vedtak fra oppvekstkomiteen ble derfor lagt frem i møtet. Oppvekstkomiteen
hadde strøket siste setning i rådmannens innstilling.

Votering:
Rådmannens innstilling - Falt
Oppvekstkomiteens innstilling - Enst. vedtatt

Vedtak:
Kommunestyret vedtar at Måsøy kommune går inn i Helsedirektoratets prosjekt
<tiltaksutvikling innen program for folkehelse i kommunene).

Enst. vedtatt
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Dokumenter:

Ungdata Måsøy 2018
Programfrlke
Utô/lt områdebeskrivelse Måsøy

lnnledning:
Ved å gå inn i prosjektet gis Måsøy kommune 1 350 000 til å utvikle et system som skal gi
bedre psykisk helse for ungdom i Måsøy kommune. En nedsatt arbeidsgruppe ønsker å bruke
dette til å gi ungdom mer arbeidserfaring ved siden av skolen, med mål om å gi ungdommene
flere muligheter til å utvikle sine evner. Noe som kan gi ungdommene bedre psykisk helse.

Saksutredning:

Måsøy kommune er tatt opp i prosjektet <tiltaksutvikling innen program for folkehelse i
kommunene> i regi Helsedirektoratet, som gir Måsøy kommune 450 000 x 3 år (totalt
I 350 000) til universell tiltaksutvikling (se vedlegg Progamfrlke). Det er satt av 50 000 i
kommunale midler i budsjettet som egenandel, som er et krav for deltakelse fra
Helsedirektoratet.

Helsedirektoratet ønsker at kommunene konsentrerer seg om et område for tiltak. En endelig

tiltaksliste skal leveres Helsedirektoratet før 31. desember. Det er satt ned en arbeidsgruppe

bestående av deltakere fra administrasjon, næringsliv, skole og helseapparatet (for deltakere se

vedlegg <områdebeskrivelse Måsøp).

I Måsøy vil vi konsentrere oss om å øke livsmestring for ungdom gjennom å gi ungdom mer
arbeidserfaringfør de er ferdig på ungdomsskolen. Årsaken er at folkehelseprofilen for Måsøy 2018,

viser at psykiske symptomer 15-29 er mye høyere i Måsøy enn i Finnmark og landet som helhet
https://khp.ftri.no/PDFVindu.aspx?Nr=2018&sp:l&PDFAar:2018 . Dette er noe

spørreundersøkelsen Ungdata også viste (se vedlegg) (Gjennomførtvär 2018 ved Havøysund skole og

Gunnarnes skole 8- I 0 klasse) hvor l4%o av guttene og I0 %o av j entene ble målt til høy grad av

depressivt stemningsleie.

Vi argumenterte til helsedirektoratet at noe av det psykiske utslaget i Måsøy, kan skyldes usikkerhet
knyttet til fremtiden. Da vi er i en situasjon der mange ungdommer føler de må reise bort for å gå

videregående. Ungdata viste at kun 60 %o av jentene og64 Yo av guttene tror at <de vil få et godt og

lykkelig liw. Og at hele 36 Yo av guttene tror at de <vil bli arbeidsledig>.

Vårt tiltak som er under utarbeidelse vil gi alle ungdommer såpass arbeidserfaring at de knytter
kontakter med arbeidslivet i kommunen, som gjør dem bedre i stand til å ta gode valg for fremtiden
sin. Forhåpentlig vil tiltaket redusere noe av fremtidspessimismen/den psykiske uroen mange unge
opplever. For noen vil en større kontakt med arbeidslivet gi en trygg havn i Måsøy og bedre lokal
rekruttering.

Etatssjefens/rådmannens vurder¡ng (også personat- og økonomiske konsekvenser):
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Vedlegg:

Ungdata Måsøy 2018

Utfylt områdebeskrivelse Måsøy

Havøysund, den 12.09.201 8

Fredrik Vikse
Prosjektleder Folkehelse

Lill Tordørg Leirbakken
Rådmann
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(Tiltaksuwikling innen program for folkehelsearbeid i Finnmark>

Beskrivelse av område for tiltak Arbeidserfaring som ungdom, trygg har¡n i Måsøy

Éßv

Måsøy kommune er en liten kommune i innbyggerantalt (1250) men stor i omkrets (1 136 km2). Be liggenheten
er kysten i vest Finnmark, med lange avstander til større tettsteder (Alta og Hammerfest 3 timer unna). De

fleste av innbyggerne bor i Havøysund (1 100), der kommuneadministrasjonen ligger, samt de største
arbeidsplassene. Det nest største samfunnet er på øya Rolvsøy med hjørnesteinsbedriften Fjordlaks og en

skole med 8 elever. Det finnes i tillegg små bosetninger på de andre øyene i kommunen, samt i små tettsteder i

innlandet i hovedsak med en eldre befolkning.

Tradisjonelt har Måsøy vært et fiskerisamfunn og selv om det i fjor ble ilandsatt mest fisk i Finnmark i Måsøy,
jobber majoriteten i dag enten i tjenesteyting eller i kommunen. Fiskeriindustrien er i dag stort sett besatt av
sesongarbeidere fra Øst og Sør Europa, noe som skaper et mer multikulturelt samfunn.

Det er en sterk musikkforening, idrettslag og skiforening (orientert i Havøysund), utover det er det kulturelle
tilbudet i kommunen blitt begrenset som et resultat av befolkningsnedgangen de siste 20 årene (30 %
reduksjon). Det er også blitt utviklet en sterk hyttekultur, noe som har gjort det vanskelig å gjennomføre
kulturelle arrangementer i helgene med god oppslutning.

Et lokalt videregående tilbud (LOSA) har eksistert i flere år med fjernundervisning, på tross av dette velger flere
av elevene å forlate kommunen etter 10 klasse, for å gå på videregående et annet sted. Få kommer tilbake til
kommunen etter endt skolegang.

Fra2014 ttl2017 var Måsøy kommune en del av prosjektet 7 milssteget, der en sterk kultur for
foreldremedvirkning i skolen ble lagt. Det er noe vi vil bygge videre på i dette prosjektet.

Måsøy



Folkehelseprofilen for Måsøy 2018 (Folkehelseinstituttet) påpeker at andelen med psykiske symptomer 15-29
er mye høyere i Måsøy enn i Finnmark og landet som helhet (208 per 1000 a,k). Ungdata undersøkelsen 2018
(8-10 klasse) underbygger dette, her kommer det frem at 14o/o av guttene og 10 o/o âv jentene har høy grad av
depressivt stem n ingsleie.

Arbeidsgruppen mener det er i Måsøys situasjon, er grunn til å se dette i sammenheng med andre spørsmål i

Ungdata, som at kun 60 o/o av jentene og 64 o/o av guttene tror at <de vil få et godt og lykkelig liv>. Hele 36 o/o

av guttene tror at de <vil bli arbeidsledig>.

Prosjektet <Nærmiljø og lokalsamfunn som fremmer folkehelse> avdekket gjennom dybdeintervjuer at selv om
de fleste så på Måsøy som et svært trygt og godt samfunn å vokse opp i Måsøy, noe Ungdata understøtter (96
o/o ãy ungdommene føler seg trygge i nærmiljøet, Ungdata 2018), (85 % trives svært godt og godt i nærmiljøet,
Ungdata 2018) (over 60 % kunne tenke seg at barna deres vokser opp i Måsøy, Ungdata2018). Viste
Nærmiljøstudiet at det var mye usikkerhet og fortvilelse knyttet til at ungdommene reiste bort på skole etter 10
klasse. Hjelpeapparatet inntrykk er at en del rus og psykiske lidelser er knyttet til denne overgangen, også for
dem som blir. Videre avdekket Nærmiljøstudiet at mange av ungdommene følte lite eller ingen identifikasjon
med kommunen, spesielt ble mulighet tiljobb i kommunen ble sett på som lite realistisk. Mange hadde få
relasioner til bedrifter som de er vokst opp rundt. Spesielt gjaldt det fiskeri.

Måsøy har siden 2017 vært tilsluttet Helsedirektoratets prosjekt <Nærmiljø og lokalsamfunn som fremmer
folkehelse>. Mange av funnene i dette prosjektet som avsluttes april 2019,ligger til grunn for vårt
kunnskapsgrunnlag.

Måsøy kommune har siden 2014 vært en omstillingskommune (kommunalt foretak Måsøy i Vekst MiV), med
støtte fra fylkeskommunen og innovasjon Norge for å bidra til nye arbeidsplasser. Daglig leder sitter i

arbeidsgruppen. Mot ungdom har MiV de siste to årene gjennomført ungdomsfiske om sommeren, der
ungdommer kan mØnstre på en fiskebåt og tjene egne penger.

Siden vàr 2018 har veilederkorpset vært tilknyttet Måsøy skolene, arbeidet deres vil gå over 2 år og dette
prosiektet vil være lydhøre for kompetansen deres.



Arbeidsgruppen ønsker å få mer data på dette spørsmålet, og har utviklet en intervjuguide mot et utvalg unge
som er vokst opp i kommunen (under 30). Er utvalg tilknyttet NAV ¡ Måsøy, et utvalg borteboende unge og et
unge som har arbeidsplass i kommunen. Håpet er at det vil gi klare retning på tiltak.

Slik arbeidsgruppen vurderer det, er utvikling av mer relasjoner og egen jobberfaring i bedrifter i kommunen,
med på å skape mer identitet og tilhørighet for ungdommer til Måsøy. Forhåpentligvis bidrar det til mer
selvstendighet, bedre fremtidshåp og mindre psykiske lidelser og problematikk knyttet til rus i den yngre
befolkningen i kommunen.

Et annet relevant funn i <nærmiljø og lokalsamfunn som fremmer folkehelse>> var at mange av de nye
arbeidsinnflytterne, da spesielt tilknyttet fiskeindustrien opplever stor avstand til lokalbefolkning. Det jobbes
derfor nå med å utvikle integreringstilbudet. Samtidig observer arbeidsgruppen noe fremmedhat knyttet til
arbeidsinnflyterne, som noen opplever har <<overtatt> jobbene i fiskeindustrien. Et klart tiltak mot lokale
ungdommer tror arbeidsgruppen dermed vil bøte på noen av disse holdningene.

Arenaen for tiltaket vil være på skolen og barnehagen. Området for tiltak vil dreie seg om å gi barn og unge
mer livsmestring, ved at de får mulighetene til å utvikle flere ferdigheter i det lokale arbeidslivet ved siden av
skolen. Målsettingen slik arbeidsgruppen vurder det, vil det gjøre ungdommene mer rustet til å ta valg senere i

ungdomstiden. For noen vil en større kontakt med arbeidslivet gi en trygg havn i Måsøy, der forventinger kan
bli tydeligere. I tall håper vi at tiltaket vil slå seg ut i mindre psykiske symptomer (folkehelseprofilen), samt i

høyere forventninger til livet i Ungdata undersøkelsen. På nåværende tidspunkt ser en for seg et tiltak som i

større grad tilrettelegger for en direkte dialog og kontakt mellom unge i kommunen og arbeidslivet. Ønsker er å
skape mer lavterskel hos bedriftene for å ta inn ungdommer som ekstrajobb/sommerjobb/lærlinger. Samt en
større vilje og forståelse hos ungdommene til å gjøre dette.
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Måsøy har tradisjonelt en kystsamisk kultur og selv om vi har noen elever med samisk morsmål undervisning i

skolen, er den samiske kulturen lite synlig i kommunen. Det blir en oppgave og også løfte mulighetene for å
kunne leve isamisk livsform i kommunen.

Hvilke FOU-miljø trenger dere bistand fra og hva ønsker dere bistand med?

KOrus - Nord om gjennomføring UngdataJunior

Politisk forankring (vedtak når?):

Rådmann er aktiv påd river i arbeidsgruppen, utover det er prosjektet forankret under Kultur og Oppvekst, med
samme prosjektleder som folkehelseprosjektet <nærmiljø og lokalsamfunn som fremmer lokalsamfunn>>
Endelig politisk vedtak gjøres i kommunestyret i oktober.

Skriv kort hva kommunen qiør for å forankre prosjektet og tiltak i planarbeidet i kommunen:
Kommunen er i ferd med å utvikle en folkehelseplan der dette prosjektet naturlig vil inngå. Arial og
samfunnsplan skal rulleres 2019, det samme skal sannsynligvis Plan for Oppvekst og Kultur, her vil også
prosjektet forankres.
Funksjon, stilling andre arbeidsoppgaver:
Kulturkonsulent, prosjektleder Nærmiljø og lokalsamfunn som fremmer folkehelse

Hvordan er medvirkning av barn oq unqe ivaretatt. i av tiltaksområde? Beskriv
Det er inngått et formelt samarbeid skolene og klasseforstandere ¡ 5 -10 klasse. Alle klassene skal ha prosjekt i

samfunnsfag høst 2018 - der ungdommene skal beskrive lokale årsaker til rus- og psykiske utfordringer, samt
hva som fungerer og ikke fungerer med hjelpeapparatet rundt tilbudet for hjelp med psykisk helse og rus for
ungdom (inntil 30 år) i kommunen.

Utover dette deltar en representant fra Ungdomsrådet i arbeidsgruppen

Samarbeid med FOU -
miliø

Forankring og
involverinq

Planforankrinq

Prosjektleder
Fredrik Vikse

Medvirkning
Ja



Vi er også iferd med å starte opp intervjuer av unge personer 18-30 som er vokst opp i kommunen. I alt 3
utvalg. Som beskrevet tidligere vil et av utvalget bestå av personer knyttet til NAV, et utvalg borteboende og et
utvalg arbeidende i kommunen.

Hvordan fungerer tverrfaglig arbeidsgruppe (nyopprettet eller fast folkehelsegruppe?), hvilke tjenester er
a ktu e I le b id ragsyte re/sama rbe id spa rtne re, beskriv:

Det er opprettet ny tverrfaglig gruppe, men den bygger på en eldre gruppe <nærmiljø og lokalsamfunn som
fremmer folkehelse)) som har diskutert disse spørsmålene i over et år. NAV, rådgiver ungdomsskolen,
kommunelege og Psykisk helse er nye deltakere idenne arbeidsgruppen, itillegg til Måsøy ivekst.
Det er samtidig naturlig å knytte kontakt opp mot barnehagen og arbeidsgivere.

AnnetTlf.nr

47664432
48241623
905631 1 1

90368981
476891 89
47608159

95999236

903661 37

91 161403

E-post

frvômasov.kommune.no
I i I l.torb i ororô masov. kom m u ne. no
biørg.mette@nav.no
fem@masov,kommune.no
rov@masov.kommune.no
asi@masov.kommune.no
therese. u rsu la. h i ldan@masov. komm une. no
meo(ômasov. kom m u ne. n o

susannesi u rsen3@qmail. com
even@masov. komm une. no

geir@rksa.no

Navn

Fredrik Vikse
Lill Torbiørq Leirbakken
Biørs Mette Giæver
Frid Mikalsen
Roy Arne Møller
Ann Sissel Larsen
Therese Ursula Hildan
Mette Olsen

Susanne Siursen
Even Johansen

Rune Mathisen
Geir lnqe Hansen

Tverrfaglig
arbeidsgruppe

Ja

Tverrfaglig
arbeidsgruppe
EnheUAvd/Stillinq
Prosiektleder
Rådmann
NAV leder
Rådqiver/lærer
Rektor/Oppvekstsief
Helsesøster
Kommunelege
Psykisk helse Måsøy
/politiker
Unqdomsrådleder
Daglig leder Måsøy i

Vekst
Artic electro
Repvåg kraftlaq
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LIKVIDITET MÅSØY SOKN 2018

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Ingrid Majala
181454

Arkiv: 200

Saksnr.:
48118

50/1 8

Utvalg
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
25.09.2018
04.10.2018

Formannskapets innstilling:

Forskudd på neste års overføringer
Ved et forskudd på kr 400 000,- på neste års overføring vil Måsøy sokn i realiteten ha tilsvarende

beløp mindre å bruke i2019. Det har ingen konsekvenser for budsjettet til Måsøy kommune.

Kommunestyret stiller rådmannen til disposisjon i forhandlinger når budsjett prosessen starter og

budsjett skal behandles.

Behandling/vedtak i Formannskapet den 25.09.2018 sak 48/18

Behandling:
Repr. Georg Mathisen (AP) erklærer seg innhabil da han er leder av menighetsrådet og

fratrer mØtet under behandling av sak 48/18. Jfr. Fvl. S 6 e).

Ordfører Reidun Mortensen fremmet følgende fellesforslag fra formannskapet:

Alternativ 2 i saksutredning med følgende tillegg:
Kommunestyret stiller rådmannen til disposisjon i forhandlinger når budsjett prosessen starter

og budsjett skal behandles.

Votering:
Rådmannens innstilling - Falt
Fellesforslag fra formannskapet - Enst. vedtatt

Vedtak:

Forskudd på neste års overføringer
Ved et forskudd på kr 400 000,- på neste års overføring vil Måsøy sokn i realiteten ha tilsvarende

beløp mindre å bruke i2019. Det har ingen konsekvenser for budsjettet til Måsøy kommune.

Kommunestyret stiller rådmannen til disposisjon i forhandlinger når budsjett prosessen starter og

budsjett skal behandles.

Enst. vedtatt

Dokumenter:
DOK 1. N,A.IVNWNENS UTREDNING OG INNSTILLING
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Innledning:

Det kirkelige fellesrådet har iføIge kirkeloven ansvar for den lokale kirkeforvaltningen med

hensyn til kirker, kirkegårder og kirkelige stillinger, og kommunen har ansvar for finansiering

ved å gi rammebetingelser for kirkens virksomhet lokalt, jf. rundskriv V-5i2002. Kommunens

økonomiske forpliktelser ovenfor kirken reguleres således av kirkeloven $ 15.

Saksutredning:

Det er kommunestyret som gjennom sitt bevilgningsvedtak bestemmer omfanget av det

kommunale tilskuddet til kirken. I henhold til kirkeloven har kirkelig fellesråd ansvar for den

lokale kirkeforvaltningen med hensyn til kirker, kirkegårder og kirkelige stillinger, og

kommunen har ansvaret for finansiering ved å gi rammebetingelser for kirkens virksomhet

lokalt, jfr rundskriv V-5/2002. Kommunens økonomiske forpliktelser ovenfor kirken reguleres

således av kirkelovens $ 15.

I rundskriv F-024-99 heter det: ,rDrtft og vedlikehold av kirker og kirkegårder, og lønn til
nødvendige, lovbestemte stillinger i kirken, er blant de utgiftsområder som kommunene fra
tidligere har hatt ansvør for. Den nye kirkeloven har ikke endret dette. Forståelsen av

kommunenes økonomiske ansvar etter kirkeloven $ I5 må derfor bygge på den forutsetning at
de kommunale bevilgninger til kirkenfortsatt gir grunnlagþr tilfredsstillende drift og

vedlikehold øv våre kirker og kírkegårder ogfor utgiftsdelcningen i kirkelige stillinger.
Budsjettrammen til disse formål vil imidlertid være gjenstandfor ordinære kommunale

prioriteringer innenfor lovens r ammer.>>

I rundskriv V-512002 heter det: <<Dersom den økonomiske situasjonenfor kommunen giør det

pålcrevet med innstrammingstiltak i løpet av året, kan ikke kirkens virksomhet generelt unntas

fra stike. Kommunen er ikke rettslig bundet av tidligere vedtatte bevilgninger til kirkpn,

dersom endringer køn gjennomføres uten hinder av inngåtte avtaler eller lignende. Det må i
stike tilfetter foretas en konlcret vurdering av de konsekvenser en redusert bevilgning har for
kirkens virlcsomhet, og om slike konsekvenser vil innebære et brudd på de forutsetninger som

føtger av kirkeloven $ 15. Tilsvarende må opprinnelig gitte bevilgninger til kirkenvurderes på
ny når det oppstår økt bevilgningsbehov på områder som kommunen har et loufestet

økonomisk onsvar þr.>>

Kirkeloven stadfester prinsippet om at kommunen har det finansielle ansvaret mens kirkens

valgte organ står for disponeringen av tildelte midler. Kommunen har ansvar for å gi

rammebetingelser for kirkens virksomhet lokalt, basert på fellesrådets budsjettforslag. Begge

parter har et gjensidig ansvar for å legge til rette for god dialog i budsjetþrosessen. Det

fremkommer imidlertid tydelig i rundskriv Y-512002 at dersom den økonomiske situasjonen

for kommunen gjør innstrammingstiltak påkrevd, så er ikke kirkens virksomhet unntatt fra

dette.

Helt siden 2014har Måsøy sokn hatt problemer med likviditeten og Måsøy kommune har vært

tvunget til å utbetale forskudd på neste års overføringer. Dette har ikke bedret seg på tross av
kommune.

November 14Kr 80 000,-Forskudd pâ2015
Desember 14Kr 140 000,-Forskudd pä2015
Desember 15Kr 100 000,-Forskudd pâ2016

tiltak som kvartalsvise ha
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Forskudd pã2017 Kr 150 000,- Desember 16

Forskudd på 201 8 Kr 200 000,- Desember l7

Sak 50i18

Gjennom 2018 har den kvartalsvise overføringen fortsatt, og soknet har allerede i september

brukt opp deres tildelte midler. Det er derfor behov for å vurdere en økning i tilskuddet til
Måsøy sokn, eller på nytt gi forskudd på neste års overføringer. Behovet for Måsøy sokn
ligger på omkring kr 400 000,-, forutsatt minimal drift og innkjøpsstopp ut året.

Tros- og livssynssamfunn som står utenfor Den norske kirke har etter lov om trudomssamfunn

og ymist anna, også krav på tilskudd fra kommuner hvor det er bosatt medlemmer som

tilhører tros- og livssynssamfunnet. Dersom det bevilges ekstra midler til kirka inneværende

år, vil dette også påvirke tilskudd til andre tros- og livssynssamfunn. Tilskuddet til andre tros-

og livssynsamfunn beregnes basert på tilskuddet til menighetsrådet fratrukket kostnader til
kirkegårder og administrasjonen, antall medlemmer i statskirken tilhørende Måsøy menighet

og antall medlemmer i andre trossamfunn. Alt annet likt, så vil dette tilskuddet øke med kr 30

000,- dersom Måsøy Sokn får en tilleggsbevilgning på kr 400 000,-.

For at Måsøy sokn skulle slippe svigninger i overføringene i kommunen ble en

beregningsmetode vedtatt i2016. Der tilskuddet til Måsøy sokn årlig fastsettes til1,63 o/o av

budsjettert rammetilskudd og skatt for äretfør tilskuddsåret, korrigert for kommunal deflator
for tilskuddsåret. Dette for at kommunens overføringer skulle være førende for Måsøy sokn

sitt tilskudd.

Etatssjefens/rådmannens vurderitlg (også personal- og økonomiske konsekvenser):

Det er viktig å ta en avgjørelse om Måsøy sokn skal ha en økning i årets overføringer eller et

forskudd på neste års overføringer.

Alternativ 1: Økning i årets overføringer
Ved en økning på kr 400 000,- i overføringen til Måsøy Sokn må man ha inndekning for den

direkte økningen i overføringer og økningen i tilskudd til tros- og livssamfunn på kr 30 000,-.

Samlet behov for inndekning på kr 430 000,- i 2018.

Alternativ 2: Forskudd på neste års overføringer
Ved et forskudd på kr 400 000,- på neste års overføring vil Måsøy sokn i realiteten ha

tilsvarende beløp mindre å bruke i2019. Det har ingen konsekvenser for budsjettet til Måsøy

kommune.

Vedlegg:

Havøysund, den 1 8/09-201 8

lngricl Halcr.rcx'
Ingrid Majala
Økonomisjef

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann
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FORVALTNING AV HAVBRUKSMIDLER

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lill Torbjørg Leirbakken
1 8/503

Arkiv: 233

Saksnr.:
s1l18

Ufvalg
Kommunestyret

Møtedato
04.10.2018

Rådmannens innstillins:
Saken fremmes uten rådmannens innstilling.

Dokumenter:

Innledning:

I formannskapets møte den 25.09.18 kom det fram et politisk initiativ om en diskusjon rundt
bruk av havbruksmidler.

Saksutredning:

De siste årene har Måsøy kommune mottatt en del midler fra oppdrettsnæringen. Dette er
midler som kan brukes både i drift og i investering. Det er tidligere fattet vedtak om at disse
midlene skal øremerkes av kommunestyret selv til næringsutvikling.

Initiativet som kom fram i formannskapet gikk ut på et ønske om tydeligere rammer rundt
bruken av disse midlene. En måte å fä til dette på kan være å starte en tverrpolitisk prosess

der det utarbeides retningslinjer for bevilgning av disse midlene. Etter at slike retningslinjer er
utarbeidet har kommunestyret klare retningslinjer når konkrete tiltak skal vurderes.

Det understrekes at hensikten bak dette initiativet er å få satt i gang en politisk prosess rundt
dette temaet. På bakgrunn av dette innstiller ikke rådmannen i denne saken.

Etatssiefens/rådmannens vurdering logså personal- og økonomiske konsekvenser)

Vedlegg:

Havøysund, den 27 .09.18

Lill Torbj ørg Leirbakken
Rådmann
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